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40/2015. (XII. 16.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetési rendeletének módosításáról készült 
előterjesztést támogatja 
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A 2016. évi belső ellenőrzési tervről készült előterjesztést elfogadásra javasolja 
 
 
42/2015. (XII. 16.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Önkormányzata 2016. évi költségvetési koncepciójáról készült előterjesztést 
elfogadásra javasolja 
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Az önkormányzat folyószámla-hitelkeretének megújításáról készült előterjesztést támogatja 
 
 
44/2015. (XII. 16.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Folyószámla hitel megújításáról szóló előterjesztést elfogadásra javasolja 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2015. december 16-i soron következő üléséről. 
 Az ülés kezdete: 10 óra 00 perc. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Kincses László, képviselő 
 Balázs Sándor, képviselő 
 Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 

ügyvezetője 
 Gruberné Slámer Erzsébet, a Püspökladányi Városüzemeltető és 

Gyógyfürdő Kft. gazdasági vezetője 
 Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezető, jegyzőkönyvvezető 
 Nagyné Kis Simonka Katalin, Városgazdálkodási Iroda Költségvetési 

csoportvezető 
 Kovács Gyuláné, Városgazdálkodási Iroda, Adócsoport vezető 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 4 fő bizottsági tag, a bizottság 
határozatképes.  
Kérem, szavazzunk arról, hogy a jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Szabó János legyen. A 
szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
Kérem, szavazzunk a meghívó szerinti napirendi pontokról, azzal a módosítással, hogy a 
2016. évi koncepcióról szóló előterjesztést elsőként tárgyaljuk, a többi sorrend változatlan 
marad. A szavazás eredménye 4 igen szavazat. 
 
Napirendek: 

 
1. Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzata 2016. évi költségvetési 

koncepciójáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
2. Előterjesztés az önkormányzat 2015. évi költségvetési rendeletének módosításáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
3. Előterjesztés a 2016. évi belső ellenőrzési tervről 
 Előadó: Keserű László jegyző 
 
4. Előterjesztés az önkormányzat folyószámla-hitelkeretének megújításához 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
5. Előterjesztés folyószámla hitel megújításához 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
6. Különfélék 

 
1. napirend 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Várom az előterjesztéssel kapcsolatban felmerült kérdéseket. 
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Balázs Sándor képviselő 
A sport, az egyesületek finanszírozása miért maradt ki az előterjesztésből? 
 
Pandur Erika Városgazdálkodási irodavezető 
A koncepció irányelveket tartalmaz, nincs minden tételre kiterjesztve. A 2016. évi 
költségvetés is tartalmazni fogja a sport támogatását.  
 
Balázs Sándor képviselő 
Az építményadó kiket fog érinteni? A koncepció ezt nem tartalmazza. 
 
Kovács Gyuláné, Adócsoport vezető 
Az adó tárgya ugyanaz lesz. Itt nem a magánszemélyeket szeretnénk megadóztatni, hanem a 
multi cégeket, garázsokat, üzleteket. 
 
Balázs Sándor képviselő 
A garázsról eddig itt szó sem volt. Ezek szerint csak érinti a lakosságot. Javaslom, hogy 
konkrét dolgokat írjunk le a koncepcióban. 
 
Pandur Erika Városgazdálkodási irodavezető 
Ha a koncepció elfogadásra kerül, az nem azt jelenti, hogy az adórendelet módosítva lesz. 
 
Kovács Gyuláné, Adócsoport vezető 
Csak az önálló helyrajzi számú garázsra fog vonatkozni. Ez nem plusz teher, a magánszemély 
kommunális adó helyett építményadót fog fizetni. Az építményt az épület korrigált forgalmi 
értéke határozza meg. Igazságosabb a négyzetméter szerinti megosztás.  
 
Kincses László képviselő 
Iparűzési adó többletet nem terveztünk, következetes gazdálkodást kellene csinálni. A 
kommunális adót ki kellene vezetni a sorból. 
 
Pandur Erika Városgazdálkodási irodavezető 
Ez a táblázat a már meglévő, élő adónemeket tartalmazza. Amennyiben az építményadó 
bevezetésre kerül, a lakosság tájékoztatva lesz. 
 
Kincses László képviselő 
A föld esetében törekedni kell a maximalizálásra. A bentlakásos otthon milyen intézményi 
formában valósul meg? Nem vizsgálják felül az iskolai buszbérleteket? A Tájékoztató 
Központot meg kell szüntetni, és külön-külön intézményt kell létrehozni. Valamennyi 
intézményt felül kell vizsgálni. 
 
Pandur Erika Városgazdálkodási irodavezető 
A földből származó bevétel több lesz, mint a december II. ütemű előirányzat, de konkrétan 
nem tudjuk megmondani. A bentlakásos otthonnal kapcsolatos állami támogatást a 
költségvetési törvény szabályozza. Hogy milyen formában fog működni, arról a képviselő-
testület fog dönteni.  
 
Balázs Sándor képviselő 
A pénzbeli, természetbeni szociális ellátásoknál a nagyobb önerő mit jelent? A gyermekjóléti 
központtal kapcsolatban a jogszabály által előírt szakmai létszámot az előterjesztő figyelmen 
kívül hagyta? A kifolyó kutakat az önkormányzatnak működtetnie kellene, az utcákban 
legyenek ivókutak. 
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Pandur Erika Városgazdálkodási irodavezető 
Ez a táblázat csak a Püspökladányra vonatkozó állami támogatást tartalmazza. A 
gyermekjóléti központtal kapcsolatban még sok minden nem tisztult le. A települési 
támogatás alul van teljesítve. A lakhatási támogatás nő, a lakásfenntartási támogatás csökken. 
A lakhatási támogatást az önkormányzat 100%-ban finanszírozza  
 
Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. ügyvezetője 
A Városüzemeltető Kft. önkormányzati támogatási összege nem elegendő a feladatellátásra. 
Kevesebbet kapunk, mint az állami támogatás. 
 
Pandur Erika Városgazdálkodási irodavezető 
Az 1. melléklet az állami támogatásokról szól. A benne meghatározott mértékeket a 
költségvetési törvény határozza meg.  
 
Kincses László képviselő 
Kimutatást kellene készíteni arról, hogy az építményadó kikre terjed ki. Egy másik kimutatás 
is kellene az önkormányzat ingatlan állományáról. 
 
Pandur Erika Városgazdálkodási irodavezető 
A költségvetésbe csak a képviselő-testület által értékesítésre kijelölt ingatlanok kerülhetnek 
be. Az előterjesztő is kéri, hogy a képviselők, bizottsági tagok javaslataikat 2016. január 11-ig 
juttassák el a Városgazdálkodási Iroda részére. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk az előterjesztésről. 
A szavazás eredménye: 3 igen, 1 nem szavazat. 
 

40/2015. (XII. 16.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Önkormányzata 2016. évi költségvetési koncepciójáról készült 
előterjesztést elfogadásra javasolja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
2. napirend 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A gyermekjóléti központ támogatásával kapcsolatban lehet többet tudni? 
 
Pandur Erika Városgazdálkodási irodavezető 
A gyermekjóléti központtal kapcsolatban csak annyit tudunk, amennyi a koncepcióban is 
szerepel. Folyamatos egyeztetések, szakmai fórumok vannak ez ügyben Budapesten, 
Debrecenben, melyen az intézményfelelős is részt vesz. 
Helyesbítenék, az előterjesztés 3. oldal utolsó bekezdésében a kapott támogatás nem 2 000 Ft, 
hanem 2 000 e Ft. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A 
szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
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41/2015. (XII. 16.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetési rendeletének módosításáról 
készült előterjesztést támogatja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
3. napirend 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A 
szavazás eredménye:4 igen szavazat. 
 

42/2015. (XII. 16.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A 2016. évi belső ellenőrzési tervről készült előterjesztést elfogadásra javasolja 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
4. napirend 
 
Szabó János, bizottsági tag 
A hitelkeret összege ugyanaz, mint a tavalyi? 
 
Pandur Erika Városgazdálkodási irodavezető 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény kimondja, hogy az önkormányzat 
költségvetési rendeletében működési hiány nem tervezhető. Az átmeneti pénzügyi 
problémákat likvid hitel igénybe vételével hidaljuk át. A tapasztalat azt mutatja, hogy ez a 
hitelkeret elegendő. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk az előterjesztésről. 
A szavazás eredménye:4 igen szavazat. 
 

43/2015. (XII. 16.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat folyószámla-hitelkeretének megújításáról készült előterjesztést 
támogatja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
5. napirend 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény, hozzászólás kérem, szavazzunk az előterjesztésről. A 
szavazás eredménye:4 igen szavazat. 
 

44/2015. (XII. 16.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Folyószámla hitel megújításáról szóló előterjesztést elfogadásra javasolja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 
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6. Különfélék 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 
az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 
 
Az ülés befejezése: 11 óra 27 perc. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Dr. Lente Péter Szabó János 
 bizottság elnöke bizottsági tag 
 
 


